



Representative Office of Japan to the PNA

Al-Wataniah Towers 5th Fl., Al-Bireh Municipality St., Al-Bireh

Tel. 02-2413120/1 Fax. 02-2413123 repjapan@repjapan.ps

PRESS RELEASE

December 23rd, 2010

The Japanese Representative Office Celebrates the Completion of the Project for Improvement of Internal City Roads in Jericho

Today on December 23, 2010, the completion ceremony of the Project for Improvement of Internal City Roads in Jericho was held in Jericho. Mr. Naofumi Hashimoto, Representative of Japan to the Palestinian National Authority (PNA), Dr. Khaled Al-Qawasmi, Minister of Local Government, Eng. Mazen Ghuneim, Deputy Minister of Local Government, and Mr. Hassan Saleh, Mayor of Jericho Municipality attended the ceremony. The project was funded by the Government of Japan in December 2008, through its Grant Assistance of Peace Building Projects.

With the grant of USD 7.2 million, PNA implemented the project for improvement of 33.8 km of Internal City Roads of Jericho which includes pavement, rehabilitation, and installation of sidewalk, as well as street lightings. Through this project, Japanese Government also assisted to develop the capacity to maintain the internal roads by supplying and upgrading road rehabilitation machineries.

In addition, Japanese Government approved to implement the additional roads rehabilitation by utilizing the remaining budget of the original plan.

By this grant, about 18,000 people living in Jericho City will enjoy safe and appropriate living conditions through reliable road infrastructure. Furthermore, this grant will benefit the private sector in the region and enable them to contribute more to the economic activities.

The above-mentioned grant is a clear indication of Japan's determined commitment to continue its support for the Palestinians.

(END)



Scene of the completion ceremony in Jericho Municipality



Scene of cutting the ribbon on the project site

بيان صحفي

2010/12/23

مكتب ممثلية اليابان يحتفل باتتهاء مشروع تحسين الطرق الداخلية في مدينة أريحا

أقيم اليوم الخميس الموافق 2010/12/23 حفل الانتهاء من مشروع تحسين الطرق الداخلية في مدينة أريحا. حضر الحفل كلا من ممثل اليابان لدى السلطة الفلسطينية السيد/ ناؤفومي هاشيموتو، ومعالي الدكتور خالد القواسمي، وزير الحكم المحلي، والمهندس مازن غنيم، وكيل وزارة الحكم المحلي، والسيد حسن صالح، رئيس بلدية أريحا. تم تمويل هذا المشروع من قبل الحكومة اليابانية في ديسمبر 2008 تحت اطار المساعدات المالية لمشاريع صنع السلام (GPP) .

بتمويل قيمته 7.2 مليون دولار ، نفذت السلطة الوطنية الفلسطينية هذا المشروع لتحسين 33.8 كيلومترا من الطرق الداخلية في مدينة أريحا، لتشمل تعبيد الشوارع، وإعادة تأهيلها، وبناء الأرصفة، فضلا عن إنارة تلك الشوارع . كذلك، ساعدت الحكومة اليابانية من خلال هذا المشروع بتطوير القدرات للحفاظ على الطرق الداخلية من خلال توفير وتطوير أجهزة إصلاح الطرق.

بالإضافة، وافقت حكومة اليابان على تنفيذ أعمال إعادة تأهيل الطرق الإضافية من خلال الاستفادة من الميزانية المتبقية من الخطة الأصلية.

هذه المنحة، ستمكن أكثر من 18000 شخص يعيشون في مدينة أريحا من التمتع بظروف معيشية آمنة وملائمة من خلال البنية التحتية للطرق والتي يمكن الاعتماد عليها .وعلاوة على ذلك، فإن هذه المنحة ستعود بالنفع على القطاع الخاص في المنطقة وتمكنه من زيادة مساهمته في النشاطات الاقتصادية.

ان المنحة المذكورة أعلاه دلالة واضحة على التزام اليابان وعزمها على مواصلة دعمها للفلسطينيين.